
 

 

 
Vanløse d. 18.08.2020 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
18.08.2020 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte Svendsen (afbud), Mads 
Ejstrup, Marcelo Ibanez, Mikael Lassen, Dorte Mondrup og Mathias Persson 
 
Elevrepræsentanter: Bertram Heise 
 
Medarbejderrepræsentanter: Ruben Spliid, Frida Ratzer 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Niels Toldam, Bente Haugbøl, Mette Weldon og Susanne 
Vogelius (afbud) 
 
Ordstyrer: Jens Peter 
 
 
 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af dagsorden  

17:35 – 
17:50 

2 Velkommen til de nye 
bestyrelsesmedlemmer 

De 3 nye bestyrelsesmedlemmer blev 
budt velkommen, og alle medlemmer 
præsenterede sig selv ved en runde. 
 

 

17:50 – 
18:00 

3 Konstituering af 
skolebestyrelsen 

- Formand: Christine Beyer blev 

genvalgt 

 

- Næstformand: Mads Ejstrup blev 

genvalgt 

 

- Mødeleder: Jens Peter Fisker blev 

genvalgt 

18:00 – 
18:05 

4 Godkendelse af 
forretningsordenen  

- Forretningsorden vedlagt 

Kommentarer:  

Eik: forretningsordenen siger mindst 

10 møder – det er måske rigeligt. 

Hvis der er lidt længere ml. 

møderne vil det give mere tid til 

mulige underudvalg. 



 

 

Afklaring: der har været afholdt de 

fastlagte møder + ekstraordinære 

Corona-møder. 

Forslag: at man ved de fastlagte 

møder lægger tid ind til egentligt 

arbejde eksempelvis i udvalg. 

Diskussion af, hvor materiale skal 

lægges fra skolebestyrelsen.  

Hvordan kan bestyrelsens arbejde 

kommunikeres til skolens øvrige 

forældre ? 

Forslag: det sættes på som punkt 

ved et kommende 

skolebestyrelsesmøde under 

punktet: ”skolebestyrelsen og 

forældregrupperne”. 

Således vil dele af 

forretningsordenen blive genbesøgt. 

Forretningsordenen blev godkendt. 

18:05 – 
18:25 

5 Meddelelser - Formand  
- Medarbejderrepræsentanter 
- Ledelsen: 

Overgangen for La Bella til KKFO for 
Rødkilde Skole. 
Fritidshjemmets ledelse er ikke 
afklaret fra det politiske udvalgs 
side. Spørgsmålet er om de 3 
tidligere afdelingsledere kan 
fortsætte eller om de overgår til et-
eller-andet-pædagoger. 
Der skal indgå 
forældrerepræsentanter fra KKFO i 
skolebestyrelsen. 

- Forvaltningsmæssigt og børne-
unge-udvalgs fokus på, at beholde 
flere elever på almenområdet i 
stedet for de segregeres (på 
baggrund af en stigning de seneste 
år på 33 procent). 
Det kommer til at være et 
væsentligt punkt for alle 
interessenter – herunder også 
skolebestyrelsen.  
Der var en diskussion på mødet, om 
behov for at henvende sig til det 
politiske niveau. 
Skoleleder: skolebestyrelsen bør 
følge udviklingen på området, og 



 

 

være opmærksom hvordan det 
fungerer. 

- Trivselstimen 
Fælles ansvar på skolen i forhold til 
oprydning. 

- Covid19-rammen: 
Rammerne som var besluttet på 
skolen blev meldt ud til forældrene 
ved skolestart. 
Ledelsen er interesseret i 
bestyrelsens tilbagemelding på den 
relativt restriktive rammer omkring 
skolestart. 
Synspunkt: der er behov for at 
koordinere med KKFOen, hvor der 
nu kan være forskellige elever som 
ikke må være sammen, selvom de 
er i grupper sammen på skolen. 
Det kan være svært at orientere sig 
i de forskellige rammer i KKFO og 
skole. 
Synspunkt: man skal være 
opmærksomme på ikke at fastholde 
unødvendige tiltag fra Corona-
perioden. 
 
Ny aftale om lærernes arbejdstid 
skal til afstemning. 
 
Der opslås en lærerstilling til 7. 
årgang 
 
Der er en stor varmudfordring i 
glasbygning i de syd/øst-vendte 
lokaler. Der er PT ugentlige møder  
om at skabe varige løsninger. 
 
Økonomi: 
Ny taksameter-model på baggrund 
af elevtal. 
Fremadrettet vil klassestørrelserne 
have stor betydning for bevillingen.  
På Rødkilde Skole vil den nye 
budget-model betyde 908.000 kr. 
mindre til Rødkilde. Der er også en 
række andre parametre som indgår 
i den nye bevillingsmodel. 
Spørgsmålet er, om Rødkilde bliver 
omfattet af en indfasningsmodel, 
som betyder en mindre økonomisk 



 

 

belastning i starten. 
Skolebestyrelsen får tilsendt al 
materiale i forhold til den nye 
bevillingsmodel. 
 
De forældrevalgte nedsatte en 
arbejdsgruppe bestående af Mads, 
Mattias og Jens Peter, til at se på 
budgetmodellen. 

18:25 – 
18:50  Spisning 
18:50 – 
19:30 

6 ´Rammer for 
skolebestyrelsens arbejde´ 

Sidste skoleår var der diskussion af 
rammerne for skolebestyrelsens arbejde. 
Derfor har bestyrelsen rekvireret 
skolebestyrelsens håndbog, hvor de 
første 20 sider var lektier til dagens 
møde. 
Gruppesamtale i 4 grupper. 
Kort fremlæggelse fra grupperne. 
 

19:30 – 
19:50 

7 Gennemgang af udkast til 
årshjul 

- Udkast vedlagt 

Årshjulet er dynamisk. Det skal sendes 
ud før alle SB-møder, så punkter kan 
sættes på, sendes videre i høring eller 
slettes. 
Det er værd at se på, hvor meget der 
kan behandles separat på forhånd, for 
ikke at bruge unødighed tid ved 
møderne. 
Synspunkt: det er vigtigt at de enkelte 
bestyrelsesmedlemmer får lejlighed til 
at fortælle hvad man brænder for, har 
af kompetencer og hvad man gerne vil 
bruge sin tid på i bestyrelsen. 
Synspunkt: man skal i forhold til 
årshjulet  være opmærksom på hvilke 
punkter der er af størst betydning for 
skolen. 
Synspunkt: årshjulet skal være med til 
at fastholde og sikre færdiggørelsen af 
eksisterende projekter 
 
Man skal sørge for at eleverne i 
skolebestyrelsen bliver inddraget. 
 

19:50 –  
20:00 

8 Eventuelt 
der bliver afholdt et beboermøde i morgen (d. 19/8) med formanden for 
teknik og miljø i forhold til at højne sikkerheden i krydset Godthåbsvej og 



 

 

Hulgårdsvej/Sallingvej. 
Skolebestyrelsen nikkede til, at man også ønsker sikkerhed i krydset. 

 
 


